

Date: 10/04/2025

Ref no. JTC/Disclosure/2025/8

Messrs.: Boursa Kuwait Company

Messrs.: Capital Markets Authority

التاريخ: 2025/04/10 مرجع رقم 3/JTC/Disclosure/2025

المحترمين المحترمين السادة/ شركة بورصة الكويت عناية السادة/ هيئة أسواق المال تحية طيبة و بعد،،،

Greetings,,,

Subject: Supplementary Disclosure of Signing a contract

Reference to the subject matter above, and pursuant to the provisions of article 4-1-1 of chapter 4 of Module 10 (Disclosure & Transparency) of the Executive Summary of the Law no. (7) of 2010 and its Amendments.

Reference to our previous disclosure dated 30th December 2024, JTC Logistics Transportation and Stevedoring Co. K.S.C.P hereby announces that the company has signed contract with the Ministry of Electricity and Water. No. (M E W/A S/6136 - 2025/2026) for the preparation, transportation, and operation of diesel generators and their accessories in various regions of the State of Kuwait

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن توقيع عقد

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة (4-1-1) من الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010.

وبالإشارة إلى الإفصاح السابق بتاريخ 30 ديسمبر 2024، تُعلن شركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة ش.م.ك.ع عن توقيع عقد رقم (وكم/ع ص/6136 - 2026/2025) أعمال تجهيز ونقل وتشغيل مولدات الديزل وملحقاتها في مناطق مختلفة من دولة الكويت مع وزارة الكهرباء والماء.

Khaldoon Ishaq Rashid Head of Legal and Compliance

خلدون اسحق رشيد رئيس قسم الشؤون القانونية والمطابقة



JTC Logistics Transportation & Stevedoring Co. K.S.C.P.

P. O. Box 22801, Safat 13089, Kuwait Tel: +965 2228 6100 - Fax: +965 2228 6124 Paid-up Capital K.D. 15,000,000 - C.R. 23954

www.jtckw.com

⊠ info@jtckw.com

الإفصاح عن المعلومات الجوهرية – افصاح مكمل Material Information Disclosure - Supplementary

Date	10/04/2025	2025/04/10	التاريخ
Name of	JTC Logistics Transportation and	شركة جي تي سي لوجستيك للنقليات و	اسم الشركة
Listed Company	Stevedoring Co K.S.C.P	المناولة ش.م.ك.ع	المدرجة
Disclosure title	Supplementary Disclosure of Signing a contract	إفصاح مكمل بشأن بشأن توقيع عقد	عنوان الإفصاح
Date of Previous Disclosure	30/12/2024	2024/12/30	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure		التطور الحاصل على الإفصاح	
JTC Logistics Transportation and Stevedoring Co. K.S.C.P hereby announces that the company has signed contract with the Ministry of Electricity and Water. No (MEW/AS/6136 - 2025/2026) for the preparation, transportation, and operation of diesel generators and their accessories in various regions of the State of Kuwait		تُعلن شركة جي تي سي لوجستيك للنقليات والمناولة ش.م.ك.ع عن توقيع عقد رقم (وك م/ع ص/6136 - 2026/2025) أعمال تجهيز ونقل وتشغيل مولدات الديزل وملحقاتها في مناطق مختلفة من دولة الكويت مع وزارة الكهرباء والماء.	
Impact of the material information on the company's financial position		أثر المعلومة الجوهرية (ان وجد) على المركز المالي للشركة	
The impact is expected to be positive and will be reflected in the financial statements during execution of the contract.		مـن المتوقـع أن يكـون الأثـر المـالي إيجابيـاً ، والـذي سينعكس على البيانات المالية أثناء تنفيذ العقد.	
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, precision, and completeness of the information contained therein. and acknowledges that it has assumed care of a prudent person to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information, without any liability for the Capital Markets Authority and the Kuwait Stock Exchange regarding the contents of this disclosure. This disclaimer also absolves them from any responsibility for any damages that may occur to any individual as a result of the publication of this disclosure or its publication through their electronic systems or website, or as a result of using this disclosure in any other manner		يتحمـل مـن أصـدر هـذا الإفصـاح كامـل المسـؤولية عـن صحة المعلومـات الـواردة فيـه ودقتهـا واكتمالهـا، ويقـر بأنـه بـذل عنايـة الشـخص الحـريص في تجنـب أيـة معلومـات مضـللة أو خاطئـة أو ناقصـة، وذلـك دون أدني مسـؤولية عـلى كـل مـن هيئـة أسـواق المـال وبورصـة الكويـت لـلأوراق الماليـة بشـأن محتويـات هـذا الإفصـاح، وبمـا يـنفي عنهمـا المسـؤولية عـن أيـة أضرار قـد تلحـق بـأي شـخص جـراء نشرـ المسـؤولية عـن أيـة أضرار قـد تلحـق بـأي شـخص جـراء نشرـ هـذا الإفصـاح أو السـماح بنشرـه عـن طريـق أنظمتهمـا الالكترونيــة أو موقعهمـا الالكـتروني، أو نتيجــة اسـتخدم هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى	

Khaldoon Ishaq Rashid Head of Legal and Compliance



خلدون اسحق رشید رنیس قسم الشؤون القانونیة والمطابقا

